
 

 

Geachte commissieleden, 

 

Namens uw voorzitter, de heer Van der Meide, nodig ik u uit voor de vergadering van de 

raadscommissie Beheer en Verkeer op woensdag 12 oktober 2016 om 16.30 uur in de oude 

Raadzaal op het Stadhuis.  

 

Afspraken en planning 

 

Helaas is het college er niet in geslaagd om het voorstel over al dan niet Diftar aan te leveren 

voor de commissie van oktober, dus dat wordt november.  

Het lijkt erop dat november een heel drukke maand gaat worden (december trouwens ook) 

dus het kan zijn dat we nog een extra keer moeten vergaderen, of zaken over de jaarwisseling 

heen moeten tillen.  

Zie voor het overige de voorstellen in blauw op de LTA. 

 

Conform- en ingekomen stukken 

 

Het raadsvoorstel Erkennen van de waterbodemkwaliteitskaart is een vervolg op de 

ontwerpnota die de raad in juni heeft vastgesteld en ter inzage heeft gelegd. Er zijn geen 

zienswijzen naar voren gebracht, dus e.e.a. kan nu ongewijzigd worden vastgesteld. 

De collegebrief over de moties uit het voorjaarsdebat hebben wij verwerkt in de LTA en de 

IM-lijst.  

 

Routekaart Energieneutraal + Energiebesparing particulieren 

 

In september hebt u de routekaart met onderliggende rapporten al uitgebreid besproken. IN 

de collegebrief die nu voorligt geeft het college, mede n.a.v. deze bespreking, aan hoe men 

verder wil met de route naar een energieneutrale stad en welke concrete vervolgstappen men 

daartoe wil nemen. Wij koppelen hieraan vast de collegebrief over energiebesparing bij 

particulieren. Energiebesparing is immers één van de sporen van het energiebeleid van de 

gemeente Groningen. Op dit terrein heeft de raad in het recente verleden een aantal moties 

aangenomen. Op die moties gaat het college nu in, en daarnaast komt de toekomst van het 

energieloket Groningen woont SLIM uitgebreid aan de orde. 
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Parkeervisie 

 

Eind 2014 (bij de begroting 2015) nam de raad een motie aan ‘Herijking visie op parkeren’, 

waarin gevraagd werd om “een herijkte totaalvisie op (betaald) parkeren, waaruit blijkt hoe 

door het differentiëren van de parkeertarieven de diverse beleidsdoelstellingen 

(bereikbaarheid, duurzame mobiliteit, leefbaarheid door minder straatparkeren, 

bezettingsgraad parkeergarages en het hebben van een financieel verantwoord functionerend 

parkeerbedrijf) beter kunnen worden bereikt.” 

Februari jl. kwam het college met de brief ‘Op weg naar een nieuwe visie op parkeren’, 

besproken in uw commissie op 16 maart jl. (verslag bijgevoegd). 

De brief die nu voorligt gaat in op de verdere uitwerking, op weg naar het vaststellen van een 

nieuwe visie, gepland voor het najaar 2017. Het is dus vooral een procesbrief, maar u kunt 

zich nu wel uitspreken over de plannen die het college heeft voor dit proces, en desgewenst 

uw eigen ideeën (bijv. wat betreft betrokkenheid van uw raad) daaraan toevoegen. 

 

Stadsdistributie  

 

Bij de stukken over de Binnenstadsvisie in juni jl. lag ook een brief over stadsdistributie 

voor. Het lukte toen niet daar veel aandacht aan te geven. Besloten is toen om daar na de 

zomer op terug te komen. De wethouder gaf toen aan dat e.e.a. de inspraak in zou gaan en 

vervolgens direct na de zomer via concrete voorstellen terug zou komen bij de raad. Op 

verzoek zou hij dan ook ingaan op de voors en tegens van zakpalen als alternatief voor 

handhaving en camera’s. Dit stuk lijkt er nu echter (voorlopig) niet te komen. Uw voorzitter 

wil echter wel aan de wens van de commissie tegemoet komen om het onderwerp nog een 

keer apart te agenderen, dan maar aan de hand van het stuk van juni. Uit de opmerkingen die 

destijds zijn gemaakt kan worden opgemaakt dat het dan vooral zal gaan over de verruiming 

van de venstertijden, de aanwezigheid van bestelbusjes in het centrum, de problemen met 

handhaving, het al dan niet gebruik van camera’s en de zakpaaltjes als mogelijk alternatief. 

Nu het college niet met een nieuw stuk komt, daagt de voorzitter de fracties uit om ter 

voorbereiding op de bespreking te komen met uitgewerkte bespreekpunten. 

Wellicht interessant is het verslag van de bijeenkomst in februari jl. in The Big Building over 

de Green Deal Zero Emission Stadslogistiek: http://greendealzes.connekt.nl/eerste-

roadshow-green-deal-zes-stadsdistributie-groningen/  

 

Met vriendelijke groet,  

namens de voorzitter, 

 

 

Wolbert Meijer  

Raadsadviseur 
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